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V soboto, 24. septembra, je naš razred, 3. š, sodeloval na Olimpijskem festivalu na Kongresnem trgu 

za dan slovenskega športa. Kot prostovoljci smo tako pomagali na info točki, športnih izzivih,  pri 

programu na glavnem odru in pri spremljanju izbranih izzivov za nagrade.  

Vtisi prav vseh, ki smo sodelovali so zelo pozitivni. Dobro je bilo, da smo lahko sodelovali pri športih, 

ki jih treniramo in dobro poznamo, pa tudi pri športih, ki so nam bolj neznani in smo se tako lahko 

veliko naučili o njih. Ker smo bili tam skupaj z razredom, smo se lahko zelo zabavali in je dan hitro 

minil. Nekateri so pomagali na postaji meta vorteksa, drugi na stojnici, kjer so otroci s kolesarjenjem 

proizvajali elektriko. Ena izmed bolj zanimivih stojnic je bila tista s kajaki, kjer je bilo treba pomagati 



otrokom pri vožnji kajaka po vodi, pa tudi stojnica za bordanje, kjer smo vlekli otroke na bordu čez 

poligon. Nekateri dijaki pa so delili štampiljke in skrbeli za oskrbo stojnic z vodo. 

        

       

     

 



 

        

 

Odzivi dijakov: 

NAJA BURGER 

Meni je bilo všeč saj si imel vedno nekaj za delat, teme so bile zanimive ker so sovpadale z našimi 

športi, dobro je bilo, da smo bili tam z razredom, da je čas še hitreje minil. 

 

AJDA KOKOVNIK 

V okviru šole smo se kot prostovoljci  udeležili olimpijskega festivala. Pustil je vtise na našem razredu, 

da smo se kot sošolci in prijatelji bolje povezali med seboj. Sodelovali smo na različnih postojankah 

ter pridobili veliko znanja o drugih športih. Z dobro voljo smo skozi celoten dan pomagali otrokom in 

jim na prijazen način približali različne športe. Izkušnja je bila za vse enkratna in nepozabna. 

 

LUKA ALJAŽ PAJEK 

V soboto, 24.09.2022, sem se z razredom kot prostovoljec udeležil Olimpijskega festivala na 

Kongresnem trgu. Prvih par ur sem delal na postaji meta vorteksa, kjer sem otroke učil metati 

vorteks. Popoldne sem otrokom pomagal uporabljati kolo, ki ob kolesarjenju proizvaja elektriko. Dan 

sem zaključil na postaji za BMX poligon. Olimpijski festival mi je bil zelo všeč in tako izkušnjo bi 

priporočal tudi ostalim. 

 

ANA MAHNE 

Moji vtisi z mojega prvega prostovoljnega dneva so pozitivni. Glede na to, da so nas malo pošiljali 

okoli po različnih postajah, mi je bilo všeč, da sem na vsaki stojnici z otroki lahko malo drugače 

sodelovala. Vzdušje je bilo cel dan prijetno. 

 



PETER BANDELJ 

V soboto, 24.9., sem kot prostovoljec pomagal na olimpijskem dnevu športa. Malim otrokom sem 

pomagal pri metu frizbija in vožnji kolesa. Bilo je zalo zabavno in zanimivo, saj smo jih skupaj z 

drugimi prostovoljci animirali in pomagali pri različnih športnih izzivih. 

 

TISA KASTELIC 

V soboto, 24. 9., je naš razred prostovoljno sodeloval na Olimpijskem festivalu, ki je potekal na 

Kongresnem trgu v Ljubljani. Cel dan smo pomagali pri organizaciji, animaciji mladih obiskovalcev in 

spremljali opravljanje njihovih športnih izzivov. Ta izkušnja je bila zame res nekaj posebnega, saj še 

nikoli prej nisem sodelovala pri takšnem projektu kot prostovoljka. Na festivalu sem se dobro 

počutila, saj me je prevzemala živahna energija otrok, ki so opravljali izzive, nabrala pa sem tudi nekaj 

novih delovnih in verbalnih izkušenj. Po koncu dogodka sem bila kar precej izčrpana, vendar me je 

kljub celodnevnemu delu navdajala misel, da sem opravila nekaj koristnega in bi morda v prihodnosti 

še kdaj sodelovala pri takem projektu kot prostovoljka. 

 

KATARINA JULIJA PIPAN 

V soboto, 24. 9., smo na Kongresnem trgu v Ljubljani pomagali na Olimpijskem festivalu. Sama sem 

pomagala otrokom, ki so se preizkusili v vožnji s kajakom. Pomagala sem jim splezati v kajak in jim 

pokazala, kako se pravilno drži veslo. Usmerjala sem jih tudi, ko so se preizkusili v vožnji sobnega 

kolesa, ki proizvaja električno energijo. 

 

MAŠA KOVAČ 

24.9.2022 smo se z našim razredom udeležili Olimpijskega festivala športa. Tam smo pomagali pri 

organizaciji festivala. Sama sem delala na različnih postajah in pomagala otrokom pri različnih 

aktivnostih. Festival se mi je zdel zelo zabaven, saj so bile aktivnosti zanimive. Prostovoljno delo mi je 

bilo zelo všeč, saj smo bolj podrobno videli, kako poteka sam festival. 

 

TAMARA PINTAR MIHAJLOVIĆ 

V soboto, 24.9.2022, smo se kot prostovoljci udeležili Olimpijskega festivala športa na Kongresnem 

trgu. Čez dan sem delala na več različnih postajah. Začela sem pri postaji s kajaki, kjer je bilo delo 

precej naporno. Kasneje sem delala še na postaji z nogometom in kolesom. Zdelo se mi je, da so 

otroci pri opravljanju nalog uživali. Celodnevno delo je bilo sicer precej naporno. 

 

MATIC KOLMANIČ 

V soboto, 24.9., sem kot prostovoljec pomagal na olimpijskem dnevu športa. Otrokom sem pomagal 

pri vožnji z bordom. Bilo je kar zanimivo in zabavno. 

 

 



JUŠ KRIVIC 

Vlekel sem otroke na bordih po klancu navzgor. To delo je bilo naporno, a zabavno, saj je bilo 

otrokom všeč. Izkoristil sem tudi priložnost in se pogovarjal z vrhunskimi slovenskimi športniki. 

 

TJAŠ PODGORNIK 

Na festivalu sem zjutraj nadziral delavnico, pri kateri je vsak udeleženec streljal na gol. Vseskozi je 

bilo polno ljudi, zato je bilo precej utrujajoče. Popoldne pa sem vlekel otroke na bordu čez ovire. To 

je zahtevalo več pozornosti in je bilo tudi precej zabavno. 

 

ALINA ŽITEK 

Prostovoljstvo na Olimpijskem festivalu je bila res lepa izkušnja. Veliko otrok se je prvič srečalo z 

nekaterimi športi, preizkusili so se v mnogih zabavnih izzivih ter ob tem uživali. 

 

LAN SRAKA 

V soboto, 24.9., sem pomagal na Olimpijskem festivalu na Kongresnem trgu. Otrokom sem pomagal 

pri različnih športnih aktivnostih in jim delil štampiljke. Bila je lepa izkušnja. 

 

ANA GERJOLJ 

Na olimpijskem festivalu smo prostovoljno pomagali, da se je vse skupaj tekoče odvijalo. Sama sem 

poskrbela, da so imele vse stojnice dovolj vode, da so se otroci zabavali na izzivih in da je bila naša 

klubska stojnica dobro predstavljena. Bilo je zelo veliko dejavnosti in veselo vzdušje 

 

Odzivi staršev: 

 

  

Pozdravljeni, 

tudi z naše strani velika zahvala ga. Pajek za idejo in kontakt ter razredničarki za nadaljnjo 
koordinacijo. Odlična ideja, kot nalašč za športni razred, pri čemer so dijakinje in dijaki na ta način 
prispevali vsaj drobec k želji po večji aktivaciji družbe, predvsem naših najmlajših. Naš Lan je bil z 
izvedbo dogodka nadvse zadovoljen.  

Lep pozdrav, Natalija  



 

 

Poročilo smo pripravili: Tia Špringer, Boris Barjaktarević, Zala Mihelčič 


